
南京审计大学国际联合审计学院招聘公告

南京审计大学国际联合审计学院因发展需要，面向海内外公开招

聘教师，现将有关事项公告如下：

一、工作原则

（一）坚持按岗招聘、分类管理原则。根据学校事业发展需要，

在核准的岗位总量内，按照专业技术岗的具体岗位职责和任职条件，

择优聘用、分类管理，优先引进教师岗位高层次人才。

（二）坚持公开公平、竞争择优原则。坚持德才兼备、以德为先

的用人标准，公正公开、择优录用。

（三）坚持科学设置、规范操作。严格按照学校公开招聘工作人

员的有关规定规范操作，力保招聘工作的科学性、公正性、专业化和

公信度。

二、资格条件

（一）遵守中华人民共和国宪法和法律。

（二）热爱高等教育事业，遵纪守法，品行端正，团结友好，廉

洁奉公。

（三）身心健康，体检标准参照《国家公务员录用体检通用标准

（试行）》及江苏省教师资格认定体检要求。

（四）年龄要求：博士研究生年龄不超过 40周岁（即 1980年 1
月 1日以后出生），具有副高级专业技术职务的年龄不超过 45周岁

（即 1975年 1月 1日之后出生），具有正高级专业技术职务年龄不超

过 50周岁（即 1970年 1月 1日以后出生）。

三、招聘岗位、人数及应聘岗位要求

（一）金融工程（金融审计方向）：1人
要求：

 金融、会计等相关专业；



 能为本科生讲授全英文的金融及金融审计类专业课程，如：公

司金融（Corporate Finance）、金融风险管理（Financial Risk
Management）等；

 具有良好的英语表达与沟通能力，具有比较丰富的教学经验，

教学效果优良；

 具有独立开展科学研究的能力和良好的学术道德，有较高质量

的科研成果，并在 2021年 8月前获得博士学位。

（二）审计学（内部审计方向）：1人
要求：

 审计、会计等工商管理相关专业；

 能为本科生讲授全英文的审计专业课程，如：内部控制

（Internal Control）、内部审计（Internal Audit）等；

 具有良好的英语表达与沟通能力，具有比较丰富的教学经验，

教学效果优良；

 具有独立开展科学研究的能力和良好的学术道德，有较高质量

的科研成果，并在 2021年 8月前获得博士学位。

（三）信息系统与信息管理（大数据审计方向）：1人
要求：

 信息系统与信息管理、计算机科学、人工智能等相关专业；

 能为本科生讲授全英文的计算机审计类专业课程，如：信息系

统审计（Information System Audit）、大数据审计（Big Data
Audit）等；

 具有良好的英语表达与沟通能力，具有比较丰富的教学经验，

教学效果优良；

 具有独立开展科学研究的能力和良好的学术道德，有较高质量

的科研成果，并在 2021年 8月前获得博士学位。

（四）工程管理（工程审计方向）：1人
要求：

 土木工程、建筑管理、项目管理等相关专业；



 能为本科生讲授全英文的工程审计类专业课程，如：土木工程

建 设 （ Civil Engineering Construction ） 、 建 设 项 目 管 理

（Construction Project Management）等；

 具有良好的英语表达与沟通能力，具有比较丰富的教学经验，

教学效果优良；

 具有独立开展科学研究的能力和良好的学术道德，有较高质量

的科研成果，并在 2021年 8月前获得博士学位。

四、工资待遇

年薪 40万元人民币，具体根据应聘人员资格条件而定，并提供 10
万元人民币的科研启动经费，以及校内住宿等。

五、报名与审核

（一）报名时间

2021年 1月 31日 24:00前。

（二）报名方式

通过网络报名，请发送邮件至 willa@nau.edu.cn。
（三）初审与考核

岗位资格审核自即日起至 2020年 2月 10日。

学校将通过邮件或电话等方式通知应聘人员参加考核的时间和地

点。考核方式为面试、试讲等。应聘人员须按照规定的时间和地点参

加考核，否则按放弃处理。

应聘人员弄虚作假的，一经查实，即取消应聘资格。

六、招聘咨询

南京审计大学国际联合审计学院负责此次招聘咨询。

咨询电话：025-58313895，谭老师。

南京审计大学国际联合审计学院

2020年 12月 21日



Nanjing Audit University (NAU), founded in 1983, has more than sixteen
thousand full time students. NAU is ranked 45th in China based on the
average entrance score of the National College Entrance Exams. The NAU
main campus in Pukou, Nanjing, is often referred to as “the most beautiful
new campus” in China. More information about NAU can be found at
http://www.nau.edu.cn.
SKEMA Nanjing Audit University International Audit Institute, the
newly established Chinese-foreign cooperatively-run institute with a non-
independent legal person, is officially approved by the Ministry of Education
of the People's Republic of China, and jointly organized by Nanjing Audit
University in China and SKEMA Business School in France. The institute is
carrying out undergraduate education, and is committed to cultivating high-
level international audit talents in the new era with global vision, patriotism,
full knowledge of international auditing standards, outstanding cross-cultural
communication skills, innovative consciousness, cooperative ability, team
spirit, and global competitiveness. More information about SKEMA NAU
International Audit Institute can be found at http://skema.nau.edu.cn.
SKEMA NAU International Audit Institute seeks to hire full-time faculties
starting in December 2020 for:
 Financial Engineering (financial auditing direction).
 Auditing (internal auditing direction).
 Information System and Information Management (Big Data auditing

direction).
 Engineering Management (engineering auditing direction).

Position Type: Rank open
Categories/Specialties: Financial engineering
Qualifications:



 Candidates majoring in Finance, Accounting and related majors are
encouraged to apply.

 Candidates should be qualified to teach finance and financial
auditing courses for undergraduates, such as Corporate Finance and
Financial Risk Management etc.

 Candidates should have good capability of teaching fully in English
with sufficient teaching experiences and excellent teaching
performance.

 Candidates have independent scientific research ability and good
academic ethics. Preference will be given to those with
demonstrated potentials of high-quality publications.

 Applicants must complete their PhD degrees by August 2021.

Position Type: Rank open
Categories/Specialties: Auditing
Qualifications:

 Candidates majoring in Auditing, Accounting, Industrial and
Commercial Management and related majors are encouraged to
apply.

 Candidates should be qualified to teach audit courses for
undergraduates, such as Internal Control and Internal Audit etc.

 Candidates should have good capability of teaching fully in English
with sufficient teaching experiences and excellent teaching
performance.

 Candidates have independent scientific research ability and good
academic ethics. Preference will be given to those with
demonstrated potentials of high-quality publications.

 Applicants must complete their PhD degrees by August 2021.



Position Type: Rank open
Categories/Specialties: Information Management and Information System
Qualifications:

 Candidates majoring in Information Management and Information
System, Computer Science, Artificial Intelligence and related
majors are encouraged to apply.

 Candidates should be qualified to teach audit courses for
undergraduates, such as Information System Audit and Big Data
Audit etc.

 Candidates should have good capability of teaching fully in English
with sufficient teaching experiences and excellent teaching
performance.

 Candidates have independent scientific research ability and good
academic ethics. Preference will be given to those with
demonstrated potentials of high-quality publications.

 Applicants must complete their PhD degrees by August 2021.

Position Type: Rank open
Categories/Specialties: Engineering Management
Qualifications:

 Candidates majoring in Civil engineering, Construction
management, Project management and related majors are
encouraged to apply (especially Civil engineering and Construction
management).

 Candidates should be qualified to teach audit courses for
undergraduates, such as Civil Engineering Construction and
Construction Project Management etc.



 Candidates should have good capability of teaching fully in English
with sufficient teaching experiences and excellent teaching
performance.

 Candidates have independent scientific research ability and good
academic ethics. Preference will be given to those with
demonstrated potentials of high-quality publications.

 Applicants must complete their PhD degrees by August 2021.

Salary and benefits are internationally competitive. Annual salary is 400,000
RMB or higher, depending on qualifications. Other benefits include
100,000RMB research fund, on-campus accommodation, etc.
We will review applications and conduct interviews until those positions are
filled. The first round interviews will be conducted online or offline, and
application deadline for the first round interviews is February 10th, 2021.
To apply, please send a complete application package to willa@nau.edu.cn,
which includes a cover letter, CV, job market paper, and three reference
letters. Please contact (Willa) Jie TAN at +86 25 5831 3895 for questions.


